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PROTOKÓŁ Nr 2/2012 

ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Rewizyjnej, 

Komisji Budżetu, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej, 

oraz Komisji O światy i Spraw Społecznych 

Rady Gminy Bielsk Podlaski 

w dniu 26 marca 2012 roku. 

  

Posiedzenie odbyło się w Sali konferencyjnej Urzędu Gminy Bielsk Podlaski,                             
ul. Mickiewicza 46, w godz. 9.00 – 12.15. 

W posiedzeniu wzięli udział członkowie: 

• Komisji Rewizyjnej  

- OLSZEWSKI STANISŁAW – Przewodniczący  

- KAMIŃSKI LESZEK - członek Komisji   

- NIKOŁAJUK MIKOŁAJ – członek Komisji 

- PAC BARBARA – członek Komisji 

• Komisji Bud żetu, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej 

- WYSZKOWSKI ANATOLI – Przewodniczący 

- BOROWSKI ANDRZEJ – członek Komisji 

- ŁOZOWIK PAWEŁ – członek Komisji 

- PAWLUCZUK JAN – członek Komisji 

- TYNIEWICKI ANDRZEJ – członek Komisji 

• Komisji O światy i Spraw Społecznych 

- CHILKIEWICZ JERZY – Przewodniczący 

- CAR MIKOŁAJ – członek Komisji 

- KORSZAK MARIUSZ – członek Komisji 

- MATEUSZUK MIECZYSŁAW – członek Komisji 

- SIEMIENIUK SŁAWOMIR – członek Komisji 

Ponadto w posiedzeniu wzięli udział: 

1. RAISA RAJECKA – Wójt Gminy 

2. ANATOL FILIPIUK – Zastępca Wójta Gminy 

3. NADZIEJA SOKOŁOWSKA – Skarbnik Gminy 

4. WALENTY GAŁUSZEWSKI – Przewodniczący Rady Gminy 

Lista obecności stanowi Załącznik Nr 1 do protokołu. 

Posiedzenie otworzył oraz poprowadził radny STANISŁAW OLSZEWSKI – 
Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Społecznych, który powitał wszystkich radnych, Wójta 
Gminy oraz pozostałych  obecnych. Odczytał następujący porządek posiedzenia: 

1. Zaopiniowanie materiałów na XVI Sesję Rady Gminy zwołaną na dzień 
28 marca  2012 roku, tj.: 
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a) Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Gminnego Osrodka pomocy Społecznej w 
Bielsku Podlaskim; 

b) Projekt uchwały w sprawie okreslenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności 
za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych 
usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków 
częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania; 

c) Rozstrzygnięcie o wyodrębnieniu lub nie wyodrębnieniu w budżecie gminy środków 
stanowiących fundusz sołecki; 

d) Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Bielsk 
Podlaski na lata 2012-2019; 

e) Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2012 rok; 
f) Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej 

stanowiącej własność Gminy Bielsk Podlaski (Kotły); 
g) Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej 

stanowiącej własność Gminy Bielsk Podlaski (Kożyno); 
h) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Bielsk Podlaski; 
i) Projekt uchwały w sprawie zarządzenia i organizacji wyborów uzupełniających sołtysa i 

rady sołeckiej. 
2. Sprawy bieżące. 

 
Do pkt 1a)   

 Wniosek dotyczący projektu uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Gminnego Ośrodka 
Pomocy Społecznej w Bielsku Podlaskim, stanowi Załącznik Nr 2 do protokołu.  Radny 
STANISŁAW OLSZEWSKI odczytał treść wniosku podkreślając, że potrzeba uchwalenia nowego 
statutu jest związana z realizacją nowych zadań własnych i zleconych z zakresu pomocy społecznej.  
Radni dyskutowali na temat zasadności pomocy udzielanej przez GOPS. Radny JERZY 
CHILKIEWICZ zwrócił uwagę, że jeśli ośrodek pomaga mieszkańcom, np. poprzez dowiezienie 
drzewa na opał, to oni mogliby w zamian za to zrobić coś pożytecznego dla gminy. Mieszkańcy 
negatywnie oceniają taką sytuację, gdy od podopiecznych GOPS-u niczego nie wymaga się. Radny 
MIKOŁAJ CAR podał przykład mieszkańca, który korzysta z pomocy ośrodka, ale nie płaci składki 
KRUS, nadużywa alkoholu. Stwierdził, ze tak nie powinno być. Radny STANISŁAW 
OLSZEWSKI stwierdził, że w każdej miejscowości są takie przypadki.  

Wójt Gminy RAISA RAJECKA wyjaśniła, że Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej  przyznaje 
pomoc na podstawie obowiązujących przepisów. Stąd nie ma możliwości odmówienia pomocy, jeśli 
osoba spełnia wymagane kryteria. Podkreśliła, że nikt nikogo nie może zmusić do świadczenia 
pracy.  Przewodniczący Rady Gminy WALENTY GAŁUSZEWSKI dodał, że wiele osób 
korzystających z pomocy GOPS jest życiowo niezaradna, do tego często dochodzi 
niepełnosprawność. Na pewno nikt z tu obecnych nie chciałby tak żyć i utrzymywać się z zasiłków 
wypłacanych przez GOPS.  

Pani Wojt przedstawiła radnym podstawę do przyznania pomocy jednemu z mieszkańców gminy, 
któremu wg radnych udzielanie pomocy jest niecelowe. Radni zostali poinformowani o sytuacji 
materialnej podopiecznego będącej podstawą przyznania pomocy na podstawie obowiązujących 
przepisów.  

Innych  pytań i uwag nie zgłoszono. Projekt uchwały członkowie Komisji zaopiniowali 
pozytywnie. 

 

Do pkt 1b) 

Wniosek Wójta Gminy wraz z projektem uchwały w sprawie określenia szczegółowych 
warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze z 
wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz 
szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich 
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pobierania, stanowi Załącznik Nr 3 do protokołu. Wniosek odczytał radny STANISŁAW 
OLSZEWSKI.  

Wójt Gminy RAISA RAJECKA powiedziała, że przyjmowana w 2007 roku podobna 
uchwała wymaga aktualizacji. Wyjaśniła, że chodzi tu o usługi świadczone w miejscu zamieszkania 
świadczeniobiorcy na podstawie wydanej decyzji, poprzedzonej wywiadem środowiskowym.  
Omówiła tabelę określającą wysokość odpłatności. Dotychczas w Gminie nikt nie korzystał z takiej 
pomocy. Są jedynie osoby pobierające zasiłek opiekuńczy w sytuacji, gdy rodzina nie ma dochodu, 
a sprawuje opiekę nad chorym. Jest to kwota około 500 zł miesięcznie. Koszty z tego tytułu ponosi 
budżet państwa. 

 Pytań i uwag nie zgłoszono, projekt uchwały radni zaopiniowali pozytywnie.  

Do pkt 1c) 

Wniosek Wójta Gminy o rozstrzygnięcie, czy w budżecie gminy na 2013 rok zostanie 
wyodrębniony fundusz sołecki, stanowi Załącznik Nr 4 do protokołu. Skarbnik Gminy NADZIEJA 
SOKOŁOWSKA przekazała radnym tabelę z wyliczonymi kwotami funduszu, jakie przypadłyby na 
poszczególne sołectwa, gdyby zapadła decyzja o jego wyodrębnieniu. Stwierdziła, że w stosunku 
do kosztów, jakie gmina ponosi za utrzymanie świetlic wiejskich, nie są to duże pieniądze. 
Praktycznie cały fundusz pochłonęłyby opłaty za zużycie energii elektrycznej. Pani Skarbnik 
omówiła sposób naliczania funduszu. Przypomniała, że nie ma możliwości wyodrębnienia funduszu 
tylko dla niektórych zainteresowanych sołectw. Decyzja o wyodrębnieniu lub nie wyodrębnieniu 
dotyczy wszystkich sołectw.  

Wiceprzewodniczący Rady Gminy ANDRZEJ BOROWSKI  zapytał, czy są sygnały od sołtysów i 
radnych dotyczące wydzielenia funduszu. Pani Wójt poinformowała, że nie ma żadnych zgłoszeń w 
tej sprawie. Dodała, że w pierwszym roku wprowadzenia funduszu, sołtysom została przekazana 
informacja o zasadach jego tworzenia i gospodarowania. Wieś nie może swobodnie dysponować 
tymi pieniędzmi, ponieważ przepisy określają zadania, na które fundusz może zostać przeznaczony. 
Dodatkowo Gmina prowadziłaby odrębną księgowość. Dyskutując o potrzebach i wydatkach 
sołectw, radni mówili o wycinaiu drzew we wsi z piaskowni i możliwościach jego sprzedaży. Pani 
Wójt wyjaśniła sprawy własności piaskowni wiejskich oraz przekazaniu ich we władanie gminy po 
przeprowadzonej komunalizacji.  Poinformowała, że jest dużo spraw prowadzonych przez Policję w 
sprawie kradzieży drzew. Zgłoszenia w tej sprawie wpływają m.in. od sąsiadów i straży leśnej. 
Czasami wieś potrzebuje wyciąć drzewa na piaskowni, żeby ogrzać świetlicę. Podkreśliła, że nie 
można wycinać drzew bez zgody, nawet jeśli są to tzw. samosiejki, a sprzedaż może być dokonana 
wyłącznie przez Gminę. RAISA RAJECKA podała przykłady wyciętych bez zezwolenia drzew, 
min. w Grabowcu (z pasa drogowego i działki Agencji) oraz w Knorozach. Poinformowała o 
zamierzeniach ustalenia jednolitych zasad korzystania z działek wiejskich oraz świetlic, w których 
mieszkańcy organizują różnego rodzaju uroczystości rodzinne, np. chrzciny zużywając przy tym 
dużo prądu, za który płaci gmina. Pani Wójt podała miesięczne koszty, jakie ponosi gmina za 
zużycie energii elektrycznej w okresie zimowym w świetlicach wiejskich i remizach strażackich, 
m.in. Stryki – 30 zł, Orzechowicze – 30 zł, Augustowo – 1.092 zł, Hołody – 1.230 zł, Mokre – 47 
zł, Pasynki – 620 zł, Kożyno – 1.003 zł, Łubin Kościelny – 821 zł, Knorydy – 680 zł, Rajsk – 1.200 
zł, Hryniewicze małe – 7 zł, Kotły – 77 zł, Ploski – 63 zł. Dodała, że tam, gdzie sa jednostki OSP, 
koszty sa większe, podobnie w świetlicach, w których sa organizowane próby zespołów, choinki 
noworoczne i wieczory kolęd.  Łączna opłata za energię elektryczną w świetlicach za 1 miesiąc 
wynosi około 20 tysięcy złotych.  

 Radny ANDRZEJ BOROWSKI w ramach głosu w dyskusji na temat opłat na rzecz sołectwa, 
poruszył temat zlewni mleka. Natomiast radny JAN PAWLUCZUK zapytał o możliwości 
korzystania przez mieszkańców wsi z piasku i gliny z piaskowi. Pani Wójt poinformowała, że nie 
można tego robić. Informacje takie były już ogłaszane Sołtysom na sesjach oraz na zebraniach 
wiejskich. WALENTY GAŁUSZEWSKI stwierdził, że należałoby ponownie o tym przypomnieć na 
jednej z sesji Rady Gminy. Radny MIKOŁAJ CAR zdziwił się, że mieszkańcy płacą podatek, a nie 
mogą skorzystać z piasku i gliny na swoje potrzeby. Wójt Gminy wyjaśniła, że za mienie wiejskie 
mieszkańcy nie płacą podatku.  Ponadto musi być zezwolenie na wydobywanie kopalin. Radny 
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JERZY CHILKIEWICZ stwierdził, że jeśli mienie wiejskie jest tzw. kością niezgody, może 
należałoby się zastanowić nad sprzedażą tego mienia.  

 Podsumowując dyskusję, Przewodniczący Rady Gminy WALENTY GAŁUSZEWSKI 
zaproponował przegłosować wybór projektu uchwały, który zostanie poddany pod głosowanie na 
najbliższej sesji Rady Gminy. ANDRZEJ BOROWSKI zasugerował, aby wcześniej o zdanie 
zapytać sołtysów. Radny MIECZYSŁAW MATEUSZUK stwierdził natomiast, że i tak pieniądze 
zostaną wykorzystane na potrzeby sołectw, więc proponuje wybrać projekt uchwały o nie 
wyodrębnieniu funduszu. Pani Wójt powiedziała, że remonty świetlic kosztują dużo więcej ponad 
to, co byłoby w funduszu sołeckim. Podała przykłady świetlic, które dostały dofinansowanie do 
remontu łącznie z  wkładem własnym gminy. 

 Innych pytań i uwag nie zgłoszono, więc prowadzący posiedzenie STANISŁAW 
OLSZEWSKI zaproponował, aby w głosowaniu radni podjęli decyzję, który projekt uchwały 
poddać pod głosowanie na sesji Rady Gminy. Członkowie Komisji jednogłośnie opowiedzieli się za 
projektem uchwały w sprawie nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2013 
roku.    

Do pkt 1d i 1 e) 

Wniosek Wójta Gminy dotyczący wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej Gminy Bielsk Podlaski na lata 2012-2019, stanowi Załącznik Nr 5 do protokołu.  

Wniosek Wójta Gminy dotyczący wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2012 rok, 
stanowi Załącznik Nr 6 do protokołu. 

Oba wnioski łącznie omówiła NADZIEJA SOKOŁOWSKA – Skarbnik Gminy. Radny 
JERZY CHILKIEWICZ poddał w wątpliwość zapis dotyczący przyznania pomocy finansowej 
straży granicznej. Stwierdził, że jest to instytucja państwowa i wg niego samorządu nie stać na takie 
wydatki. Wójt Gminy RAISA RAJECKA poinformowała, że wcześniej Rada Gminy przeznaczyła 
dotację dla jednostki Straży Granicznej w Czeremsze, stąd w projekcie uchwały wprowadzono 
zapis o udzieleniu podobnego wsparcia jednostce w Dubiczach Cerkiewnych. Podkreśliła, że jest to 
propozycja, a ostateczną decyzję podejmie Rada Gminy.  Przypomniała, że innym jednostkom 
gmina również udziela wsparcia. Jako przykład podała dotację dla Powiatu na budowę dróg, przy 
czym w tym przypadku rezultatem jest dodatkowa droga w gminie.  Przewodniczący Rady 
WALENTY GAŁUSZEWSKI stwierdził, że do tematu należy podejść rozważnie. Inne samorządy 
również partycypują, gmina wspiera również Komendę Policji, która znowu zwraca się  z prośbą o 
przyznanie 8.000 złotych na materiały budowlane i wykładzinę (odczytał pismo w tej sprawie).  
Wójt Gminy RAISA RAJECKA stwierdziła, że można przyznać dotację, ale w mniejszej 
wysokości. Przewodniczący zaproponował przyznać 5.000 zł, a dla straży granicznej w 2013 roku 
przyznać po 2,5 tys. zł na każdą jednostkę. Członkowie Komisji jednogłośnie przyjęli tę 
propozycję. Pani Skarbnik poinformowała, że zmiana w budżecie dotycząca przyznania dotacji 
Policji zostanie wprowadzona na sesji kwietniowej. Na prośbę radnego JERZEGO 
CHILKIEWICZA  wyjaśniła zapis w załączniku inwestycyjnym dotyczący zmniejszenia o 30 tys. zł 
dotacji przewidzianej dla Powiatu.  

 Innych pytań i uwag nie zgłoszono, a projekty obu uchwał zaopiniowano pozytywnie. 

Do pkt 1f) 

Wniosek Wójta Gminy dotyczący przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej 
stanowiącej własność Gminy Bielsk Podlaski, położonej w obrębie gruntów wsi Kotły , stanowi 
Załącznik Nr 7 do protokołu. Radny STANISŁAW OLSZEWSKI odczytał treść wniosku, a 
szczegóły przedstawił Zastępca Wójta Gminy ANATOL FILIPIUK. Omówił położenie działki oraz 
wyjaśnił, że sprzedaż jest proponowana po to, by zapewnić prawny dojazd do niej. 

Pytań i uwag nie zgłoszono, a projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie.  

Do pkt 1g) 

Wniosek Wójta Gminy dotyczący przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej 
stanowiącej własność Gminy Bielsk Podlaski, położonej w obrębie gruntów wsi Kożyno, stanowi 
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Załącznik Nr 8 do protokołu. Radny STANISŁAW OLSZEWSKI odczytał treść wniosku, a 
szczegóły przedstawił Zastępca Wójta Gminy ANATOL FILIPIUK, m.in. podał wartość 
nieruchomości.  

Pytań i uwag nie zgłoszono, a projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie.  

Do pkt 1h) 

 Wniosek Wójta Gminy dotyczący projektu uchwały w sprawie programu zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie Gminy Bielsk Podlaski, stanowi Załącznik Nr 9 do protokołu. 
Wniosek odczytał radny STANISŁAW OLSZEWSKI. Radny JERZY CHILKIEWICZ zwrócił 
uwagę, że program zapewnia dużą ochronę dla bezdomnych zwierząt. Dyskusja radnych skupiła się 
na  występującycm w gminie od lat problemie  bezdomnych psów. 

 Radni nie zgłosili uwag, projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie. 

Do pkt 1i) 

 Wniosek Wójta Gminy dotyczący zarządzenia i organizacji wyborów uzupełniających 
sołtysa i Rady Sołeckiej w Sołectwie Hryniewicze Duże, stanowi Załącznik Nr 10 do protokołu. 
Wniosek w tej sprawie odczytał STANISŁAW OLSZEWSKI, natomiast Wiceprzewodniczący Rady 
Gminy ANDRZEJ BOROWSKI poinformował, że mieszkańcy Hryniewicz Dużych zgłosili 
potrzebę zwołania zebrania wiejskiego w celu odwołania sołtysa. Ponieważ Pan Marek Bańkowski 
sam złożył rezygnację z pełnionej funkcji, dlatego też należy wybrać nowego sołtysa oraz nową 
Radę Sołecką. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag, projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie. 

  Do pkt. 2) 

 W sprawach różnych omówiono następujące zagadnienia: 

a) Wójt Gminy RAISA RAJECKA poinformowała o oszacowaniu zbędnego sprzętu 
gminnego. Zostanie ogłoszony przetarg na sprzedaż autobusu, natomiast pozostały sprzęt 
bez wartości (drugi autobus, równiarka i koparka samojezdna) zostanie przekazany do 
złomowania.  

b) Przewodniczący Rady Gminy WALENTY GAŁUSZEWSKI przedstawił skierowane do 
Rady Gminy pismo Pani Joanny Skóra zam. we wsi Piliki, w którym prosi o pomoc w 
wyegzekwowaniu wyroku sądowego nakazującego opuszczenie lokalu przez Panią 
Franciszkę Wypych. Następnie temat szczegółowo zreferował Zastępca Wójta Gminy – 
ANATOL FILIPIUK.  Wyjaśnienie w tej sprawie znajduje w załączeniu do protokołu. 
Przedstawił m.in. zasady przeprowadzania eksmisji, poinformował o propozycji lokalu 
zastępczego w Łubinie Kościelnym,  która została nie przyjęta przez pania F. Wypych. 
Poinformował, że rozważana jest również możliwość utworzenia odrębnego lokalu w 
Pilikach, ale przedtem należy przeprowadzić analizę co do kosztów takiej decyzji i 
wykonania robót w tym zakresie. Po wykonaniu tych czynności, zostanie podjęta decyzja, 
czy przystąpić do wydzielenia odrębnegpo lokalu w budynku poszkolnym w Pilikach, czy 
ponownie zaproponować Pani Wypych lokal w Łubinie Kościelnym, po uprzednim jego 
wyremontowaniu. Radni zaakceptowali wyjaśnienie i propozycję przedstawioną przez 
Zastępcę Wójta Gminy.  

c) Przewodniczący Rady Gminy WALENTY GAŁUSZEWSKI zapoznał radnych z pismem 
woźnych z Zespołu Szkół w Augustowie Panów Jerzego Niestieruka i Jana Piotra 
Antkowicza, w którym informują, że otrzymali wypowiedzenia umowy o pracę z dniem 30 
czerwca 2012 roku i zwracają się z pytaniem, w jaki sposób zapewni się obsługę szkoły po 
likwidacji obu stanowisk pracy. Przewodniczący przypomniał, że konflikt woźnych i 
Dyrektora szkoły trwa już jakiś czas. Na posiedzeniu komisji, na którym rozpatrywana była 
skarga w obecności woźnych, nie udało się doprowadzić do kompromisu. WALENTY 
GAŁUSZEWSKI zwrócił się do radnych o wypowiedzi w tej sprawie. Członkowie Komisji  
(ANDRZEJ BOROWSKI, ANATOLI WYSZKOWSKI) w swoich wypowiedziach 
jednoznacznie sugerowali, że do rozstrzygania tego rodzaju sporów są Sądy Pracy. Szkoła 
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jest jednostką gminy, którą kieruje Dyrektor i do jego obowiązków należy zagwarantowanie 
prawidłowego funkcjonowania szkoły. Wójt Gminy RAISA RAJECKA  przyznała, że 
sprawy z zakresu stosunku pracy są w gestii dyrektora szkoły, który miał prawo do oceny 
sytuacji i podjęcia dezyzji o wypowiedzeniu umów. Poinformowała, że po odejściu z pracy 
kierownika administracyjnego w szkole został zatrudniony nowy pracownik, który również 
wykonuje czynności z zakresu gospodarczej obsługi szkoły. Radni przychylili się do 
stanowiska Wójta Gminy. 

d) Radni zgłaszali tez inne nurtujące ich problemy związane z funkcjonowaniem gminy: 

- Należy rozstrzygnąć zasady korzystania z gliny i piasku na piaskowniach we wsi 
(ANDRZEJ TYNIEWICKI), 

- Kto naprawi połamane przepusty przez firmę budującą linie energetyczne ? (JAN 
PAWLUCZUK). Pani Wójt wyjaśniła, że przed przystąpieniem do robót trzeba zawrzeć 
porozumienie z wykonawcą, które szkody powinien naprawić po zakończeniu robót. 

- Należy skrócić okres oczekiwania na drobne naprawy dróg, np. poprzez nawiezienie 
pospółki. Nie wszyscy radni mają na swoim terenie zaplanowane inwestycje, stąd 
przynajmniej drobniejsze prace można byłoby przyspieszyć. Pani Wójt wyjaśniła, że na 
terenie Gminy jest 61 wsi, a w ciągu jednego dnia nie zawsze uda się wykonać wszystkie 
zaplanowane prace, stąd powstają opóźnienia, bo musi być ustalona jakaś logiczna 
kolejność ich wykonywania. Radny ANDRZEJ BOROWSKI zasugerował  rozważenie, w 
jaki sposób zabezpieczyć większe środki na bieżące utrzymanie i remonty dróg, np. poprzez 
znalezienie podwykonawcy. Zgłosił, że jest zniszczona droga w Proniewiczach na zakręcie 
przy ośrodku kultury. Zastępca Wójta Gminy ANATOL FILIPIUK  zwrócił uwagę, że po 
drogach jeździe coraz więcej samochodów i ciężkiego sprzętu rolniczego, dlatego też należy 
liczyć się z tym, że zapotrzebowanie na naprawy dróg będzie coraz większe. 

- Na prośbę radnego ANDRZEJA TYNIEWICKIEGO Pani Wójt poinformowała o zakresie 
robót, jakie mają być przeprowadzone w świetlicy wiejskiej w Parcewie. WALENTY 
GAŁUSZEWSKI dodał, że kilka lat temu w świetlicy był przeprowadzony powierzchowny 
remont i odmalowano pomieszczenia. Budynek poszkolny, w którym mieści się świetlica 
ma dużą powierzchnię i pochodzi jeszcze z czasów carskich. Miejscowy zespół “ŁUNA” 
przeprowadza tam próby, stąd wynikła potrzeba poprawienia warunków, również 
sanitarnych poprzez wykonanie łazienki. Zapadła decyzja o kompleksowym remoncie. 
Nadmienił, że w Dubiażynie i Rajsku również funkcjonuja zespoły, które pracują  w 
wyremontowanych świetlicach. Podkreślił, że ludzie zasługują na to, żeby przebywać w 
odpowiednich warunkach, w ładnych pomieszczeniach, z bieżącą wodą i łazienką. 
Podkreślił, że pełni funkcję Przewodniczącego Rady już szósty rok,a dopiero teraz udało się 
sfinalizować ten temat. Na zakończenie Pani Wójt poinformowała, że na razie nie ma 
możliwości pozyskania środków z PROW. Omówiła zasady korzystania ze środków 
zewnętrznych na remonty świetlic. 

Protokół zakończono i podpisano.  

 

Protokołowała: 

Insp. Ala Wawulska 

Przewodniczący posiedzenia: 

Stanisław Olszewski 

(Przewodniczący Komisji Rewizyjnej) 

      

Członkowie Komisji Rewizyjnej: 

1. KAMIŃSKI Leszek ....................................... 

2. NIKOŁAJUK Mikołaj ....................................... 
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3. PAC Barbara ....................................... 

      

Członkowie Komisji Budżetu, Gospodarki  

Komunalnej i Przestrzennej 

1. WYSZKOWSKI Anatoli 

(Przewodniczący) 

 

...................................... 

2.  BOROWSKI Andrzej ....................................... 

3.  ŁOZOWIK Paweł ...................................... 

4.  PAWLUCZUK Jan ....................................... 

5. TYNIEWICKI Andrzej ....................................... 

      

Członkowie Komisji Oświaty i Spraw Społecznych 

 

1. CHILKIEWICZ Jerzy 

(Przewodniczący) 

................................... 

2. CAR Mikołaj .................................. 

3. KORSZAK Mariusz ................................... 

4. MATEUSZUK Mieczysław ................................... 

 

5. SIEMIENIUK Sławomir ................................... 

 


